

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 22-01-2026 03:01:31 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 22-01-2026 03:01:31 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>Bindar for Islamic Finance announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة بندار للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 22-01-2026</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2026-01-22</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>Subject: Disclosure of Issuance Sukuk in Jordanian Dinar – Bindar for Islamic Finance Company With reference to the above subject, Bindar for Islamic Finance Company announces its intention to issue Sukuk denominated in Jordanian Dinar, as part of the Company's efforts to secure financing sources that are fully compliant with Islamic Sharia. The Company's Board of Directors decides, in its meeting held on today's date, 22/1/2026, to approve the issuance of Sukuk with a total value of one hundred million (100,000,000) Jordanian Dinars. The issuance will be offered in tranches, with the first tranche having a maximum value of ten million (10,000,000) Jordanian Dinars and a tenor of one year. The Sukuk will be listed on the Amman Stock Exchange, which is expected to contribute to enhancing market liquidity, providing a new investment instrument that supports market activity, and broadening the investor base. The Company also affirms its ongoing commitment to developing and introducing innovative Islamic financial products that contribute to diversifying investment instruments and enhancing the depth and efficiency of the financial market, in line with best practices and recognized standards in this field. Accordingly, the Company will proceed with the required procedures and obtain the necessary approvals from the relevant authorities.</p>	<p>الموضوع: إفصاح عن إصدار صكوك مضاربة بالدينار الأردني لشركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م. بالاشارة الى الموضوع أعلاه، فإن شركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م. بصدد إصدار صكوك مضاربة بالدينار الأردني، لسعي الشركة على توفير مصادر تمويل تتفق مع احكام الشريعة الإسلامية حيث أن مجلس إدارة الشركة قرر بتاريخ اليوم الموافق 2026/1/22 الموافقة على إصدار الصكوك قيمتها مائة مليون (100,000,000) دينار اردني تصدر على شرائح وتكون الشريحة الاولى بقيمة 10 مليون كسقف اعلى مدتها سنة واحدة. وسيتم إدراجها في سوق عمان المالي، الأمر الذي من شأنه الإسهام في خلق وتعزيز السيولة في السوق، وتوفير أداة استثمارية جديدة تدعم نشاط السوق المالي وتوسع قاعدة المستثمرين. كما تود الشركة التأكيد على حرصها المستمر على تطوير وإضافة منتجات مالية إسلامية مبتكرة، تسهم في تنويع الأدوات الاستثمارية وتعزيز عمق وكفاءة السوق المالي، وبما يتماشى مع أفضل الممارسات والمعايير المعتمدة في هذا المجال، حيث سيتم السير بالإجراءات وطلب الموافقات اللازمة من الجهات المعنية.</p>

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Dana Ahmad

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Dana Ahmad